
   

 
 

 
 
 

 
 
 

Referat fra skolebestyrelsesmøde 
mandag d. 16. december 2024 

  
 

  
Fraværende: 
Birgit, Kim, Tom, Gitte, Christina, Birgitte og elevrådet 
 
 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde 
Godkendt. 
 

2. Orientering fra elevrådet samt opfølgning på madordning 
Elevrådet var fraværende. 
Vi afventer at høre mere om madordning på næste møde. 
 

3. Event den 3. december 2024 – opfølgning 
Fin artikel i avisen om lygteevent på skolen. 
Der var forbavsende få elever, der manglede lys på cyklen. 
Der var fem elever, vi udleverede lygter til. 
God stemning.  
 

4. Budgetopfølgning 
Arbejdet med budget 2025 har vist sig lidt mere udfordrende end hidtil antaget, da vi har 
et år med 2 tildelingsmodeller. Der har derfor vist sig behov for at gennemarbejde budget 
2025 endnu engang for at sikre os, det er korrekt, inden det bliver meldt ud på skolerne. 
Det betyder, at vi endnu ikke har fået det endelige budget for 2025 meldt ud. 
 
Årsafslutning for 2024 forventes at gå i balance med et lille overskud på under 1%.  
 

5. Orientering fra ledelsen 
Nye skemaer efter juleferien i forbindelse med prøvehandling, hvor vi i 12 uger afprøver 60 
minutters lektioner for alle elever. 
To langtidssygemeldinger på Byskolen 
En langtidssygemelding på 10.KlasseCenter, der er på vej tilbage igen efter nytår. 
 
 
 



   

 
 

6. Orientering fra formanden  
Fået henvendelse fra en forælder, der ønsker et ur opsat i skolegården. Blev drøftet, at det 
kunne give god mening med ure opsat forskellige steder udendørs. Vi undersøger hvilke 
muligheder, der er. 
 

7. Orientering fra skolebestyrelsesmedlemmer 
Ingen bemærkninger 
 

8. Gennemgang af egne principper 
Princip for mobiltelefoni er gennemgået og ok. 
Trafikpolitik skal lægges særskilt og gennemgås af den trafikansvarlige lærer. 
Princip for brug er cykelhjelm er blevet gennemgået og godkendt. 
Princip for elevernes udvikling er blevet gennemgået og godkendt. 
Princip for skolens økonomiske ramme blev gennemgået og godkendt. 
Princip for sponsorater blev gennemgået og godkendt. 
Princip for udarbejdelse af principper blev gennemgået og godkendt. 
Princip for klassekasser blev gennemgået og godkendt. 
 
Princip for SFO skal gennemgås. 
Princip for Netetik skal nærmere gennemgås. 
Princip for skole-hjemsamarbejde skal nærmere gennemgås 
 
Princip for 10.KlasseCenter skal udarbejdes. Anders og Marianne kommer med et udkast. 
 

9. Eventuelt 
Ingen bemærkninger. 

 
 
 


